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PlusTeam
Hofstraat 4
5664 HT Geldrop

uw brief 11 mei 2023 ons kenmerk 1666151
behandeld door Sara Nguyen onderwerp

Geldrop 13 juli 2023
Zienswijze Eerste begrotingswijziging 
2023 en 2024 - GR PlusTeam

Beste leden van het Algemeen Bestuur,

Wij hebben de 1ste begrotingswijziging 2023 en 2024 van u ontvangen met het verzoek om hier een 
zienswijze op kenbaar te maken. De gemeenteraad heeft kennis genomen van deze stukken en heeft 
in zijn vergadering van 13 juli 2023 besloten om de volgende zienswijzen hierover kenbaar te maken:

Wij hebben vertrouwen in de Gemeenschappelijke Regeling PlusTeam.
De oorspronkelijke visie van het PlusTeam is nog steeds sterk. De visie over het werken met een 
PlusTeam wordt ondersteund in het gedachtegoed van de Hervormingsagenda waar het meer zelf 
ondersteuning bieden door de gemeentelijke toegang één van de speerpunten is. Daarmee blijkt 
onze visie opnieuw actueel en toekomstbestendig.  

Echter, er is ook een kanttekening te plaatsen. Als raad zien we dat de doorstroming in de uitvoering 
al een langere tijd achterblijft. Dit leidt inmiddels tot een wachtlijst van ruim 5 maanden. Wij spreken 
dan ook de verwachting uit dat de nu voor zienswijze voorgelegde extra middelen op korte termijn 
bijdragen aan het verhelpen van dit knelpunt zodat het PlusTeam weer in haar kracht komt.

De vraag is of het nu gepresenteerde plan dit kan realiseren.

Kwetsbare inwoners hebben de eerste prioriteit.
Het blijft belangrijk dat de dienstverlening voor complexe huishoudens voldoende beschikbaar en 
bereikbaar is. Zeker wanneer het gaat om onze inwoners met multi-problematiek. Daarnaast dienen 
een aantal bedrijfsvoerende vraagstukken op korte termijn opgelost te worden. Alleen dan zijn de 
huidige wachttijden binnen korte termijn oplosbaar.
Het huidige plan van aanpak gaat ons inziens te summier in op de wachtlijstproblematiek en straalt 
niet genoeg urgentie uit.  

Er wordt perspectief gemist bij de voorgestelde oplossingen. 
De gemeenteraad en het college hechten er belang aan dat er een goed onderbouwd plan komt 
wanneer er wordt gevraagd om extra middelen. Dit geldt zowel voor de inzet van de eerder ter 
beschikking gestelde 200.00,- (jaarrekeningresultaat 2022) alsmede voor de nu gevraagde 
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investering. Het is belangrijk dat de totaalinvestering en het doel ook daadwerkelijk binnen afzienbare 
tijd tot het gewenste resultaat leidt. Onder het gewenste resultaat verstaan we dat het PlusTeam 
weer in control is, de wachtlijsten zijn afgebouwd, een normaal verzuimpercentage is, een goede 
samenwerking bestaat met het CMD, zodat uitvoering gegeven kan worden aan de oorspronkelijke 
opdracht. 

Vanwege de huidige urgente situatie erkennen wij de noodzaak van de ophoging van de begroting 
van het PlusTeam conform de 1e begrotingswijzing GR PT zodat de noodzakelijke stappen nu gezet 
kunnen worden. Desalniettemin verwachten wij dat er wordt ingezet op een krachtige aansturing en 
dat het voorstel nadere uitwerking krijgt zodat meer perspectief aan de gemeenteraad, het college en 
de inwoners geboden kan worden. 

De urgentie op dit moment voor de inwoners als ook voor de medewerkers van het PlusTeam maakt 
dat het naar onze mening noodzakelijk is dat op een zo kort mogelijke termijn een interim-manager 
wordt ingezet. Dit waar eerder nog werd gedacht aan een programmaleider. De interim-manager zal 
in opdracht van het bestuur van het PlusTeam kijken naar de noodzakelijke korte termijn maatregelen 
om de wachtlijsten terug te dringen, als ook de maatregelen voor de langere termijn om de interne 
processen op orde te brengen zodat het PlusTeam weer optimaal kan functioneren. 

Aandacht voor (meetbare) prestatie-afspraken.
De gemeenteraad en het college willen goed hun rol als opdrachtgever vervullen en zien het 
PlusTeam als een belangrijke partner, die ook opdrachtnemer is. Het is daarom belangrijk om zowel 
over goede sturingsinformatie als over goede financiële informatie te kunnen beschikken. Wij 
vertrouwen erop dat in het komend jaar een slag wordt gemaakt in het verkrijgen van de juiste 
sturingsinformatie vanuit het PlusTeam. 

Taakstellende bezuiniging van het PlusTeam.
Ook het PlusTeam heeft een taakstellende bezuiniging van €150.000 opgelegd gekregen waarmee 
zij bijdragen aan de taakstelling van de Taskforce Sociaal Domein. Wij zien graag terug in de 
komende jaren dat het PlusTeam dit blijft behalen, doordat medewerkers meer tijd investeren met het 
gezin zelf en dat de hoeveelheid zorginzet door externe aanbieders dan wordt teruggebracht. 

Op regelmatige basis op de hoogte worden gehouden.
Wij willen het PlusTeam vragen om ons als gemeenteraad nauw op de hoogte te houden rondom de 
ontwikkelingen van de wachtlijsten en de doorontwikkeling van het PlusTeam, zodat wij tijdig op de 
hoogte zijn van eventuele extra kosten die in de toekomst belegd zullen worden bij de gemeente. 

Evaluatie
Het PlusTeam heeft de komende tijd een opdracht om de wachttijden voor gezinnen met multi-
problematiek in te korten naar een acceptabele termijn en een aantal bedrijfsmatige aspecten aan te 
passen. Wij ontvangen over 6 maanden graag een evaluatie over de voortgang.   

Het verzoek luidt om deze zienswijzen te betrekken bij uw besluitvorming over de 1ste 
begrotingswijziging 2023 – 2024. 
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Heeft u nog vragen over deze brief? Of wilt u meer informatie? Neemt u dan gerust contact op met de 
portefeuillehouder Jeugd van ons college, mevrouw M. Sanders. 

Met vriendelijke groet,

Gemeenteraad Geldrop-Mierlo,

griffier,                                          burgemeester,

W.H.F. Geboers                           J.C.J van Bree
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